
Fra:                                    Guro Klyve
Sendt:                                6. februar 2018 15:49
Til:                                      Kristoffer Gilhus
Emne:                                VS: SV: Dyr på klinikken
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Fra: Arne Åsan 
Sendt: 6. februar 2018 15:42
Til: Ragnhild Aak Skajaa <Ragnhild.Aak.Skajaa@hfk.no>; Guro Klyve <Guro.Klyve@hfk.no>
Kopi: Tonje Lundin <Tonje.Lundin@hfk.no>; Bente Holmgren <Bente.Holmgren@hfk.no>
Emne: VS: SV: Dyr på klinikken
 
Hei!
Se e-post fra klinikkleder på Nesttun tannklinikk. Det kan lett bli hygienisk uforsvarlig å drive en 
tannklinikk med slike insektsproblemer. Jeg tenker at vi må snarest be huseier om en oversikt over de 
tiltakene som er/blir iverksatt for å utrydde disse insektene. Hvem gjør det – eiendomsavd??
 
Jeg sender dere bilde i egen e-post.
 
Mvh Arne
 

Fra: Tonje Lundin 
Sendt: 6. februar 2018 15:14
Til: Arne Åsan <Arne.Asan@hfk.no>
Emne: Re: SV: Dyr på klinikken
 
De tiltak som er gjort er å sette ut limfeller. Og det er det eneste tiltaket som for tiden eksisterer. Vi har 
og fått en spray vi kan spraye med. Men de er overalt no. De blir fler og fler. De er i taket og vi er redd de 
skal ramle ned på pasientene. 
Cytox og huseier er involvert i dette, men no er det blitt et større og større problem. 
 
Hilsen Tonje Lundin

6. feb. 2018 kl. 14:57 skrev Arne Åsan <Arne.Asan@hfk.no>:

Hei!
Hvilke «dyr» er det snakk om?? Kan du ev ta bilde av «dyrene»?
 
Dette er i så tilfelle noe som eiendomsavd må ta opp med huseier – og huseier må gjøre 
tiltak.
 
Mvh Arne
 

Fra: Tonje Lundin 
Sendt: 6. februar 2018 13:39
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mailto:Arne.Asan@hfk.no


Til: Arne Åsan <Arne.Asan@hfk.no>
Kopi: Bente Holmgren <Bente.Holmgren@hfk.no>
Emne: Dyr på klinikken
 
Hei
 
I går hadde vi en veldig uheldig hendelse vedrørende «dyrene» våre på klinikken. 
En av sekretærene skulle ta røntgen av en pasient. Han setter seg på røntgen stolen og hun 
ordner alt klart for å ta bilde. Da ser hun ett av Skjeggkreene krype i håret til pasienten. 
Hun sa at den var på størrelse med halve fingeren hennes. Hun peivet den bort og tok 
røntgen uten å si noe til pasienten. 
Vi som jobber her på Nesttun tannklinikk er nå veldig bekymret. Vi er redde for at vi skal få 
disse dyrene med hjem. Hvem tar da ansvaret for å rydde dem ut av våre hus? Har vi 
allerede fått dem hjemme? 
 
Det er gjort tiltak her på klinikken med å sette ut limfeller. Slik størrelssen er på dyret er de 
for store for limfellene. De små er det flere av i limfellene. 
 
Hvilke tiltak skal gjøres for at vi ikke får dem med hjem. De kryper opp etter veggene og kan 
gå i klærne vår som henger på omkledningsrommene, oppi veskene våre og til pasientene. 
Vi ser dette som ekstremt ubehagelig og alle er veldig bekymret for å få dem med seg hjem. 
De er skikkelig ekle.
 
Dere må gjerne ta en tur ned for å se hvordan vi har det. 
 
 
 
Mvh
Tonje Lundin
Klinikkleiar
Nesttun Tannklinikk
Tlf 55118380
Mob 99568232
Mail: tonje.lundin@hfk.no
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